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Referat 2023 fra generalforsamling den 21. marts 2023 

Fremmødte: 

Fra Bestyrelsen: 
Henrik Holm-Bendtsen — HH 
Peter Tjørnhøj — PT 
Michael Henriksen — MH 
Thomas Lykke — TL 
Uffe Vejrup — UV 

Samt yderligere: 
- 	Jørgen Stenderup 

Jens-Kurt Jensen 
Karen Klit 
Michael Andersen 
Palle Olesen 
Kurt Munk 
Niels Jørgen Pedersen 
Kirsten Fisker 
Inge Holdt 
Hans Jørgen Andersen 
Steen Stoltenborg 
Bent Jørgensen 
Jens Johansen 

1. Valg af dirigent 

a. Jens Kurt blev valgt som dirigent 
Generalforsamlingen er lovligt indbudt. 
MH skriver referat. 

2. Bestyrelsens beretning for 2022: 

Vi har i 2022 haft tilgang på 0 og afkobling af 0 husstande. Og vores leveret 
vandmængde ligger lidt lavere end sidste år, den er på 33771 m3. Så har ikke været en 
indtægtsforøgelse, hvorimod særligt el på udgiftssiden har været lidt nervepirrende. 
Selv om vi havde forøget el udgiften i budgettet for 2022 og vi havde det oppe at vende 
på sidste generalforsamling om det ikke var for meget, så var det alligevel ikke nok, 
men mere om det under fremlæggelsen af regnskabet. 
Vores vandkvalitet er rigtig god, vi fik i slutningen af november testet vandet for 12 
PFAS stoffer og der blev ikke fundet noget. 
BNBO blev afsluttet for vores vedkomne. Vi skal ikke foretage os noget, da vores 
boringer ligger i byen. 
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It situationen, på baggrund af det der sker i verden, var den, at vi har udskiftet pc, router 
o.lign som ikke mere kunne sikkerhedsopdateres, det var simpelthen blevet for 
gammelt. 
Vi fik snakket om brownouts, lige som resten af landet. Vi gennemgik forskellige 
muligheder, men valgte i sidste ende at bibeholde status quo. Vandværket er forberedt 
til en ekstern strømforsyning, så det er reelt sådan en vi mangler. 
Gennem hele året har vi holdt møder og haft snakke med Vejen forsyning for at styrke 
vores samarbejde. Det har været konstruktivt og godt. Det går i den rigtige retning. Det 
er noget vi altid kommer til at have fokus på, sådan er det med alt samarbejde. 
Ved eftersynet af vandværket fik vi at vide at affugteren i filterrummet skulle udskiftes. 
Det fik vi så gjort. 
Hvad ledningsnettet angår, så er der 2 stophaner som skal skiftes og vi arbejder forsat på 
at få fjernet kommunens brandhaner. 
Solceller til vandværket, det er vi i gang med at undersøge alt omkring. Vi har været til 
møder, spurgt folk på den årlige vandværksmesse<)g læst hvad vi kunne finde. Vi håber 
vi får de rigtige svar i 2023, så vi kan finde ud af hvad det vil kunne have af betydning 
for vandværket. 
Revisoren gjorde os sidste år opmærksom på at grunden som vandværket ligger på 
stadig var ejet af Andst vandværk IS. Ved hjælp af en advokat er vi ved at få det lavet 
om så det er Andst vandværk A.M.B.A som ejer det hele. Vi regner med at det falder på 
plads i foråret 2023. 
Vi arbejder også med Ler 2.0, som er en ny version af det digitale ledningsnet. Det er 
noget alle skal overgå til her i 2023. 
Målere skal vi have kigget på her i 2023, for vi skal have skiftet alle målere ud i løbet af 
2024, 2025 og 2026. Pga. lang leveringstid og målertyper er det en plan som skal laves 
2023. 
Igen i år havde vi besøg af en skoleklasse, som fik en rundvisning på vandværket. Det er 
en god oplevelse for både dem og os. Vi håber det kan give nogle gode snakke i de små 
hjem. Tak til bestyrelsen, brugerne og samarbejdspartnere for et godt samarbejde. 

Kommentarer: 
Steen: Hvorfor skal brandhaner fjernes? Svar beredskabet vil ikke længere bruge dem, 
så derfor skal de fjernes, da ingen vil servicere og vedligeholde dem. 

Jens-Kurt: Har det være overvejet at renovere gamle målere? Svar: Det blive undersøgt, 
men da sendeudstyret i måleren ikke længere er tidssvarende, så bliver det nok svært. 

Beretningen er enstemmigt godkendt af generalforsamlingen. 

3. Det reviderede regnskab forlægges til godkendelse: 
a. Det reviderede regnskab og budget blev gennemgået af Thomas Lykke. 

Regnskabet offentliggøres snarest på hjemmesiden. 
b. Generalforsamlingen beslutter at overdækningen bruges til fremtidige investeringer. 

Regnskabet er enstemmigt godkendt af generalforsamlingen. 
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4. Budget for det kommende år forelægges til godkendelse: 
a. Budgettet er enstemmigt godkendt af generalforsamlingen. 

5. Behandling af indkomne forslag 
a. Ingen indkomne forslag. 

6. Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen 
a. Medlemmer på valg: 

Henrik Holm-Bendtsen, Thomas Lykke og Michael Henriksen er på valg. 
Alle 3 er genvalgt 

b. Følgende stiller op som suppleant. 
Michael Andersen og Rene Mamsen stiller op som suppleant. 
Begge er valgt. 

7. Valg af ekstern revisor 
a. På valg: Beierholm A/S 

Der er godkendt genvalg af Beierholm A/S 

8. Valg af intern revisor og revisorsuppleant 
a. På valg: 

i. Kurt Munk (Revisor) 
ii. Jørgen Stenderup (Revisorsuppleant) 

Begge er valgt. 

9. Eventuelt 

a. Steen Stoltenborg: Hvem er ansvarlig for målerbrønden. Svar: Det er ejer. 

Dirigenten takker for god ro og orden. 
Formanden takker for det gode fremmøde og interesse for vandværket. 
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